

COMMUNIQUE

06 SEPT 2024

The Director General of the National School of Local Administration (NASLA) hereby informs trainees of the second batch of the Initial Training programme, cycles A, B, and C, as well as those of the first batch who are repeating, that the official opening ceremony for the 2024/2025 academic year shall take place on Wednesday 16 October 2024 at 7:30 a.m. at Amphi 360. In this regard, he would also like to inform them that the deadlines for payment of fees and other dues are scheduled as presented in the table below: /

Le Directeur Général de la National School of Local Administration (NASLA) informe les apprenants des cycles A, B et C de la deuxième cuvée de la formation initiale, ainsi que ceux de la première cuvée appelés à reprendre, que la cérémonie de rentrée solennelle pour l'année académique 2024/2025 aura lieu le mercredi 16 octobre 2024 à 7h30 à l'Amphi 360. A cet effet, il précise que les délais de paiement des frais de scolarité, et les autres charges sont fixés tels que présentés dans le tableau ci-dessous:

No	Description/ Charges	Amount (CFAF)/ Montant (CFA)	Deadline/ Date limite de paiement	Payment channel/ Lieu de paiement
1	School fees/frais de scolarité	- Cycle A 315 000/year/an - Cycle B 255 000/Year/an - Cycle C 150 000/year/an	15 October 2024(for the first instalment only. See prospectus) 15 Octobre 2024 (en ce qui concerne uniquement la première tranche. Cf.prospectus	NASLA Accounting office/ Agent comptable NASLA or/ ou NASLA ATLANTIC BANK/ Banque Atlantique Account number/ NO: 11012-00044209201-76
2	Refundable caution/ Cautiion remboursable	30 000	22 October 2024/ 22 Octobre 2024	NASLA Accounting office/agent comptable NASLA or NASLA ATLANTIC BANK/ Banque Atlantique Account number/ NO: 11012-00044209201-76
3	Medical fees / Frais médicaux	5 000		
4	Library fees/Frais de bibliothèque	5 000		
5	Tracksuit and sportwear/ Survêtement et tenue de sports	35 000	6 December 2024/ 6 Décembre 2024	Sub-Department of Admission and Discipline/ Sous-Direction de la Scolarité et de la Discipline Room 9 Block H/ Porte 09 Bâtiment H

Finally, he calls on the trainees to be civic-minded in handling this information. / Enfin, il invite les apprenants au civisme dans la prise en compte des présentes informations./ -



Fanyitiku E. Bayes
ADMINISTRATEUR CIVIL PRINCIPAL
DILPOME DE L'ENAM